

MINATO 港

TEPPANYAKI

鐵板燒

3 KINDS OF APPETISER

前菜3款

AUSTRALIAN ABALONE (700g)

澳洲鮑魚

SEA BREAM

甘鯛魚

DUCK LIVER

法國鴨肝

U.S. PRIME BEEF (200g)

美國特級牛肉

SLICED BEEF OR BEEF TENDERLOIN

薄燒或厚燒

VEGETABLES

時令雜菜

RICE CRISPS IN FISH BROTH

魚湯脆米泡飯

PICKLES

漬物

OR 或

JAPANESE PEPPER WITH WHITE BAIT FRIED RICE

山椒銀魚薑粒炒飯

MISO SOUP & PICKLES

麵豉湯及漬物

JAPANESE FRUIT

日本時令水果

\$2,588 net

(original price: \$2,808 plus 10% service charge)

FOR TWO PERSONS 二人前

UPGRADE TO A5 MIYAZAKI WAGYU BEEF

升級至 A5 宮崎和牛

+ \$ 400

This set menu cannot be used in conjunction with any other promotional offers, discounts, membership privileges, membership points system and gift vouchers. Available from 18 to 29 November 2024, limited time offer net price is inclusive of 10% service charge (excluding beef upgrade fee which subjects to 10% service charge). The Law Society of Hong Kong members are required to mention this offer at the time of reservation and provide valid membership proof when settling the bills. 此套餐不可與其他推廣、折扣、含真優惠、含真獨分制度或優惠寿间時使用。

以上菜單適用於 2024 年 11月 18日至 29日,限時優惠淨價已包含加一服務實(和牛升級費用另收加一服務費)。 香港律師會會員在訂座時講說明享用此限時優惠及付款時須提供台資格的會員證明。))((

MINATO

HAMA 浜

TEPPANYAKI

鐵板燒

3 KINDS OF APPETISER

前菜3款

LOCAL LOBSTER (1 PIECE)

本地龍蝦

COD FISH (2 PIECES)

銀鱈魚

3-HEAD SOUTH AFRICAN ABALONE (2 PIECES)

南非鮑魚 (3頭)

U.S. PRIME BEEF (200g)

美國特級牛肉

SLICED BEEF OR BEEF TENDERLOIN

薄焼或厚焼

VEGETABLES

時令雜菜

RICE CRISPS IN FISH BROTH

魚湯脆米泡飯

PICKLES

漬物

OR 或

JAPANESE PEPPER WITH WHITEBAIT FRIED RICE

山椒銀魚薑粒炒飯

MISO SOUP & PICKLES

麵豉湯及漬物

JAPANESE FRUIT

日本時令水果

\$2,588 net

(original price: \$2,808 plus 10% service charge)

FOR TWO PERSONS 二人前

UPGRADE TO A5 MIYAZAKI WAGYU BEEF 升級至 A5 宮崎和牛

+\$400

This set menu cannot be used in conjunction with any other promotional offers, discounts, membership privileges, membership points system and gift vouchers.

Available from 18 to 29 November 2024, limited time offer net price is inclusive of 10% service charge (excluding beef upgrade fee which subjects to 10% service charge).

The Law Society of Hong Kong members are required to mention this offer at the time of reservation and provide valid membership proof when settling the bills.

此套餐不可與其他推廣、折扣、會員優惠、會員積分制度或優惠券同時使用。

以上菜單適用於 2024 年 11 月 18 日至 29 日,限時優惠淨價已包含加一服務費(和牛升級費用另收加一服務費) 香港律師會會員在訂座時續說明享用此限時優惠及付款時須提供合資格的會員證明。